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KataRZYNa  
PaKUŁaKwiECińSKa

w obradach Walnego Zgroma-
dzenia Krajowego Związku 
Pracodawców Firm Geo-

dezyjno-Kartograficznych PGK udział 
wzięli szefowie „bratnich” organiza-
cji geodezyjnych. Stanisław Cegielski 
(prezes SGP) apelował o wspólne zdanie 
środowiska w kluczowych sprawach, 
takich jak standardy techniczne, orga-
nizacja geodezji czy edukacja zawodo-
wa. Bogdan Grzechnik (GIG) podkreślił, 
że musimy mieć wpływ na wydawanie 
przepisów i standardów technicznych, 
w związku z czym GIG dąży do zawią-
zania porozumienia wszystkich orga-
nizacji geodezyjnych. Edward Mecha 
(GISPOL) namawiał do wspólnego dzia-
łania i utworzenia samorządu zawodo-
wego. Sławomir Leszko (ZGiG) w peł-
ni solidaryzował się z przedmówcami, 
a Waldemar Klocek (PGK) podzięko-
wał m.in. Stanisławowi Cegielskiemu 
za nadanie nowego kierunku SGP oraz 
zaapelował do środowiska: Walczmy 
jednym głosem o nas! 

P ierwszym krokiem w  kierunku 
„zjednoczenia” było wznowienie 
działalności Federacji Organizacji 

Przedsiębiorców Geodezyjnych. Prze-
wodnictwo w niej objął Waldemar Klo-
cek. Ponadto odświeżono list intencyjny 
pięciu organizacji podpisany w Kato-
wicach w lutym 2004 r. Zasadniczym 
przesłaniem dokumentu było współ-
działanie dla dobra geodezji. Na pod-
stawie listu miało zostać zawarte poro-
zumienie dotyczące współpracy m.in. 
w zakresie:

liSt PięCiU  
i Co dalEJ?
W Walnym Zgromadzeniu Polskiej Geodezji Komercyjnej 
w Darłowie (10-12 maja) uczestniczyła główny geodeta kraju 
Jolanta Orlińska. Była krótko, podsumowała prace prowadzo-
ne w GUGiK. Wiodącym motywem spotkania było nawiąza-
nie współpracy między wszystkimi organizacjami reprezen-
tującymi geodetów.

ldostosowania przepisów pra-
wa obowiązującego w geodezji 
i kartografii, w tym standardów 
technicznych i zawodowych, do 
współczesnych wymogów,
lwypracowania koncepcji sa-

morządu zawodowego,
l dążenia do stworzenia 

wspólnego kodeksu etyki zawodowej,
lstworzenia systemu doskonalenia 

zawodowego geodetów i kartografów. 
List podpisali wówczas: Kazimierz 

Czarnecki (prezes SGP), Waldemar Klo-
cek (prezes PGK), Bogdan Grzechnik 
(prezes GIG), Sławomir Leszko (prezes 
ZGIG) oraz Edward Mecha (prezes GIS-
POL). I na tym współpraca się skończy-
ła. Otwarte pozostaje pytanie, czy tym 
razem uda się przedłożyć dobro wspól-
ne nad partykularne interesy członków 
poszczególnych organizacji. 

w ramach obrad statutowych 
PGK skwitowano działal-
ność zarządu w roku 2010 

oraz przeprowadzono wybory na człon-
ka zarządu (został nim Tomasz Białożyt, 
PMG Katowice) oraz członków komisji 
rewizyjnej (Weronika Borys, Geobid Ka-
towice, oraz Władysław Kulesza, PUG 
Częstochowa). Najważniejsze zadania, 
jakie postawiono przed zarządem w bie-
żącym roku, to:
lzawarcie porozumienia ze wszystki-

mi organizacjami geodetów w celu po-
dejmowania wspólnych działań,
lwystąpienie do GUGiK o udostęp-

nienie projektów rozporządzeń oraz 
wprowadzenie obserwatora środowiska 
do prac nad nimi,
lzorganizowanie spotkań członków 

PGK z geodetami województw oraz 
przedstawicielami ARiMR,

lzorganizowanie uroczystego spot-
kania z okazji 20-lecia PGK z udziałem 
przedstawiciela CLGE, 
lprzygotowanie tematów prac geo-

dezyjnych (zdefiniowanie priorytetów), 
które mogłyby być finansowane z fundu-
szy unijnych w latach 2013-20. 

w części merytorycznej spot-
kania radca prawny Maciej 
Kamieniarz przeprowadził 

szkolenie z zakresu odpowiedzialnoś-
ci zarządów spółek z o.o. Relację z ma-
jowego posiedzenia CLGE (organizacji 
geodetów europejskich) zdał Florian Ro-
manowski (prezes OPEGIEKA Elbląg). 
Jadwiga Sowa przedstawiła wyniki fi-
nansowe 13 członków PGK za rok 2010 
[Raport branży – patrz s. 64]. OPEGIEKA 
Elbląg może się pochwalić i najwyższą 
sprzedażą – ponad 20 mln złotych, i naj-
wyższym zyskiem netto – prawie 2,8 mln 
złotych. Druga pod względem zysku fir-
ma Geokart-International Rzeszów uzys-
kała niecałe 1,3 mln zł. 

Jedną z atrakcji imprezy było spotka-
nie z podróżnikiem Romualdem Ko-
perskim. Jak na Darłowo przystało, nie 
zabrakło również rejsu statkiem po Bał-
tyku. Gospodarzem spot kania był Ka-
rol Beck, prezes firmy Polkart Sp. z o.o. 
ze Sławna, dzielnie wspierany przez cór-
kę Agatę.
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